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Ledamoten Antero Eerola och 18 andra ledamöter lämnade in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning:

"Befolkningen i Vanda ökar kraftigt under de kommande åren. Detta innebär också ökad trafik. I en 
modern stad som lever enligt principerna för hållbar utveckling och respekterar Finlands 
internationella klimatskyldigheter, kan trafiken inte enbart basera sig på bilar och det 
tilläggsutrymme som behövs för att dessa ska få plats.

I synnerhet cykling är ett betydande ekologiskt sätt att ta sig fram. Utgående från den respons som 
inkommit från cyklister har Vanda ändå ställvis problem när det gäller cykelledernas skick.

Exempelvis när cykelvägarna korsar körbanor skär stenläggningen av leden. Detta påfrestar 
cykeldäcken. I värsta fall kan körandet över stenläggningen rentav vara farligt med tanke på 
trafiksäkerheten.

Ett enkelt sätt att förbättra smidigheten i cykeltrafiken skulle vara att jämna ut stenläggningen, så 
att man på alla cykelvägar på ett jämnt sätt kan ta sig över körbanan.

Med anledning av ovanstående och med hänvisning till paragraf 19 i arbetsordningen för 
stadsfullmäktige lämnar vi undertecknare in följande fullmäktigemotion:

Att staden ska utred hur omfattande ovan beskrivna problem är på Vanda stads cykelvägar,

utreda hur mycket den beskrivna ändringen på Vanda stads cykelvägar skulle kosta, och

vidta åtgärder för att förbättra cykelvägarnas skick, utgående från utredningarna."

Stadsfullmäktige 14.12.2015 § 16

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för 
beredning.


